
 AGENDA MR 
Locatie          MF Ruimte 

 

Tijd        19.00 - 21.00 

Aanwezig            Thera, Simone, Karin, Martijn, Gabriëlle, Peter & 

Gina 

Notulist  Martijn 

Datum   30-03-2023 

 
1.  Opening door de voorzitter en vaststellen agenda 

Toelichting Thera 

Tijd 19.00-19.05 
 

De voorzitter opent de vergadering. 

 

2. Verslaglegging vergadering  

Toelichting Thera 

Tijd 19.05-19.10  
De notulen van de vorige vergadering zijn akkoord. 

 

3. Onderlinge communicatie 

Toelichting Thera/Gina 

Tijd 19.10-19.15 

 Als voorbeeld mbt de onderlinge communicatie is een e-mail van 23-3 

aangehaald. Hierop was niet persé een reactie van alle MR-leden nodig. 

Afgesproken is toekomstig duidelijker uit te spreken of een reactie van 

de/alle MR-leden noodzakelijk is of dat een communicatie puur informatief 

is. 

 

4. Themabijeenkomsten GMR 

Toelichting Thera/Gina 

Doel Inventariseren van thema's die we zouden willen bespreken met de GMR 

Afspreken wie naar de themabijeenkomst op 23 mei gaat 

Tijd 19.15-19.30 

 We concluderen dat we als MR weinig tot geen onderwerpen hebben 

waarover we meer informatie zouden willen vanuit de GMR. We zullen 

wachten op een mail met aangedragen thema's én de locatie. Daarna 

beslissen of we deze bijeenkomst zullen bezoeken of enkel de notulen 

opvragen. 

 

5. Update Bundeling 

Toelichting Ron 

Tijd 19.30 19.40 

 De daadwerkelijke beslissing is genomen dat De Bundeling haar 

nieuwbouw zal realiseren op haar eigen locatie. Wanneer is nog onbekend 

en ook welke invloed dit eventueel zal hebben op de locatie en invulling 

van Basisschool Franciscus. Het bestuur van onze school staat natuurlijk 

voor haar belangen, Innovo zal ook het grotere plaatje met de 

concullega's in het oog moeten houden. 



MIK en de Koprol spelen niet meer als partij. 

De MR van Franciscus kan momenteel niets concreets bijdragen, maar er 

is besproken dat Simone een e-mail zal opstellen richting de 

beleidsmedewerker Onderwijs van de gemeente Meerssen. Met name om 

te vragen naar meer duidelijkheid aangaande plannen en termijn. 

 

6. Begroting en formatie 2023/2024 

Toelichting Ron 

Tijd 19.40-20.00  
De nieuwe kadernota staat vast. De uitwerking hiervan resulteert in een 

tekort voor het lopende schooljaar, waarbij echter voldoende 

ruimte/oplossingsrichtingen zijn om de nodige besparingen te kunnen 

doen en de begroting sluitend te maken. 

 

7. Vakantierooster 2023/2024 

Toelichting Ron 

Tijd 20.00-20.15  
Het vakantierooster voor het schooljaar 2023-2024 is in ontwikkeling. 

Momenteel is er ruimte voor 8 werkmiddagen en 5 studiedagen waarvan 

de data nog nader te bepalen zijn. Tijdens de vergadering van 10-5-2023 

volgt het voorstel ter vaststelling onder voorbehoud. 

 

8. Arbo RI&E 

Toelichting Ron 

Tijd 20.15-20.30 

 2-jaarlijks wordt er een zo geheten Quickscan uitgevoerd op het gebied 

van Arbo-gerelateerde zaken. Dit betrof een vragenlijst van 26 vragen 

aan de medewerkers van Basisschool Franciscus, waaruit 6 vragen naar 

voren kwamen die concreter met de medewerkers besproken zijn. De 

kern hiervan betrof het feit dat op deze vragen zeer uiteenlopend 

geantwoord is, dat deze punten daarom besproken zijn. 

Over het algemeen is er iets minder gescoord dan vorig jaar, maar er was 

nergens sprake van concrete negatieve signalen. Het belangrijkste van 

deze Arbo RI&E is dat eventuele punten bespreekbaar gemaakt kunnen 

worden binnen het team. 

 

9.Subsidie aanvraag Verbetering Basisvaardigheden 2023 

Toelichting Ron 

Tijd 20.30-20.40 

 Er is subsidie aangevraagd uit een potje van het Ministerie van Onderwijs 

dat bedoeld is om de basisvaardigheden extra aandacht te kunnen geven. 

Franciscus komt hiervoor eigenlijk niet in aanmerking aangezien de 

criteria hiervoor eigenlijk niet op onze school van toepassing zijn. Toch is, 

onder mom van wie niet waagt die niet wint, subsidie aangevraagd met 

instemming van de MR. 

 

10. Evaluatie gebruik CO2-meters in de klassen (eventueel doorschuiven) 

Toelichting Ron 

Tijd 20.40-20.50 



 Belangrijkste conclusie, er wordt (nog steeds) weinig tot niets met deze 

data gedaan. Dit is een punt dat de MR graag wil bespreken met de 

nieuwe bestuursvoorzitter van Innovo. Evenals het ontbreken van airco in 

onze school. 

 

11. Reacties op bericht van OC (eventueel doorschuiven) 

Toelichting Allen (zie documenten in teams) 

Een van de volgende vergaderingen komt het O.C. nieuwe plannen met 

ons bespreken. 

Tijd 20.50-20.55  
De voorzitter van het OC wil graag met de MR een nieuw plan voor de 

activiteiten van het OC bespreken. Hetzij 10-5, hetzij 14-6 

 

 

 

  12 Agendapunten volgend MR vergadering (10-5) 

 

 


